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P R O T O K Ó Ł  NR XLV/2018 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu  29 maja 2018r.  w sali Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 10.00 do 12.00 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

        Otwarcia  XLV sesji Rady Gminy Kotlin dokonał wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Szyszka witając: wójta gminy Mirosława Paterczyka, skarbnika gminy Irenę 

Antczak,   radnych i sołtysów. 

Wiceprzewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 13 radnych, co 

wobec ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Nieobecni radni: Tomasz Kosiński i Zenon Osicki. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 

  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

    Do porządku obrad został złożony przez wójta Mirosława Paterczyka  wniosek o 

wprowadzenie dwóch punktów pn.: 1) Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie podziału powiatu jarocińskiego na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach 

wyborczych, 2) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  „Miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 534/2 (obręb Kotlin),  

położonej w miejscowości Kotlin”. Wniosek został przyjęty przez Radę  jednogłośnie i 

wprowadzony do porządku jako punkt 18 i 19. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIVI  sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2017 rok. 

7. Zapoznanie się  z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu o sprawozdaniu  z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2017 r. 

9. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie opinii o  wniosku Komisji Rewizyjnej. 

10. Zapoznanie się z opiniami stałych komisji Rady Gminy w odniesieniu do wykonania 

budżetu Gminy za 2017 rok. 

11. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

12. Dyskusja nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy, sprawozdaniem 

finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

15. Przyjęcie informacji z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz 

rozkładania  na raty należności pieniężnych za 2017 rok, do których nie stosuje się 
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ustawy – Ordynacja podatkowa. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2018 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie podziału powiatu jarocińskiego na okręgi wyborcze, ustalenia 

ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 534/2 (obręb Kotlin),  położonej 

w miejscowości Kotlin”. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

23. Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV  sesji Rady Gminy. 

        Do protokołu z XLIV sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 28 maja br.  i przed dzisiejszą sesją  

nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 13 głosami za. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

           Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka poinformował, że Przewodniczący Rady: 

1) przekazał Wójtowi Gminy w dniu 27 kwietnia br.: 

− uchwały podjęte na 44 sesji Rady Gminy; 

− wnioski, pytania i interpelacje radnych i sołtysów zgłoszone na wspólnym 

posiedzeniu  komisji i sesji Rady. 

2) w dniu 25 kwietnia  przekazał przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy za rok 2017 wraz z informacją o stanie mienia Gminy i 

sprawozdaniem finansowym. 

3) w dniu 10 maja br. przekazał Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół w Kaliszu 

wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

4) dokonał analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych radnych za rok 

2017 i w dniu 16 maja br. przekazał do Urzędu Skarbowego w Jarocinie  jeden 

egzemplarz oświadczeń z kopią zeznań podatkowych. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

         Wójt Gminy poinformował, że uchwały podjęte na ostatniej sesji przekazano w dniu 

27 kwietnia br. do Wydziału  Kontroli, Pranego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Poznaniu, a do Regionalnej Izby Obrachunkowej  przekazano uchwałę 

dotyczącą  zmiany budżetu Gminy. 

Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego w dniu 10 maja br. 

przekazano uchwały do ogłoszenia. 

 Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. 

W okresie od ostatniej sesji Rady wydał zarządzenia w sprawie: 

− zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznego Przedszkola "Słoneczko" 

w Kotlinie; 
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− odwołania  ze stanowiska dyrektora Szkoły Podstawowej w Magnuszewicach; 

− powierzenia stanowiska dyrektora Przedszkola Publicznego "Słoneczko"                       

w Kotlinie; 

− powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora szkoły; 

− zmiany  budżetu Gminy na 2018 r.; 

− zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury - Biblioteki 

Publicznej Gminy Kotlin  za rok 2017; 

− zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury - Domu Kultury  

w Kotlinie za 2017 rok; 

− powołania Komisji Przetargowej. 

    Ponadto wójt Mirosław Paterczyk poinformował o zrealizowanych zadaniach w okresie 

międzysesyjnym: 

1) 14 maja br. odbyła się kolejna rada budowy dot. rozbudowy oczyszczalni ścieków                   

w miejscowości Wyszki – etap II, w której uczestniczyli: projektant, inspektorzy nadzoru, 

wykonawca oraz pracownicy Urzędu Gminy.  

2) Podpisana została  umowa z wybranym wykonawcą tj. firmą Sebastian Stadnik SPG 

POLSKA TRUCK z Mieczkowa. Umowa dot. dostawy granitowych drogowych kruszyw 

kamiennych na potrzeby gminy z przeznaczeniem na budowę dróg gminnych o 

nawierzchniach tłuczniowych. Wartość umowy to kwota 231.781,20 zł brutto.  

3) 16 maja br. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty, w trybu „zapytania ofertowego”, 

na zakup i montaż wysokociśnieniowego agregatu gaśniczego ze zbiornikiem wody 400 l 

dla OSP Wilcza. Zaproszenie do składania ofert wysłano do 4 firm. Ofertę złożyła 1 firma 

IPS STRAŻAK SAM s.c. z Ciechanowa, z którą została podpisana umowę za cenę 33 tys. 

zł brutto.  

4) Ogłoszony został przetarg na budowę chodnika przy ul. Teodorowskiej w Kotlinie. 

Złożone zostały 3 oferty. Cena złożonych ofert to kwoty 1.071.580,10 zł brutto, 827.959,74 

zł brutto i 558.163,10 zł brutto. W budżecie zabezpieczone mamy środki w wysokości 

434.500 zł brutto, a więc brakuje do kwoty najtańszej oferty 123.663,10 zł brutto.  Komisja 

przetargowa bada ważność złożonych ofert.  

5) W dniu 18 maja br. ogłoszony został przetarg na przebudowę drogi koło torów 

kolejowych w Kotlinie. Termin składania ofert upływa 6 czerwca 2018 r.  Ewentualny 

Wykonawca musi wykonać te prace do dnia 25.09.2018 r. 

6) W dniu 11 maja  br. po raz drugi rozpisane zostało zapytanie ofertowe na opracowanie 

dokumentacji herbu, flagi i banera z uzasadnieniem historycznym i zarysem historii gminy 

Kotlin. Zapytanie to zostało zamieszczone na naszej stronie internetowej tak, aby 

umożliwić szeroki dostęp do tej informacji. Termin na składanie ofert wyznaczono do 6 

czerwca 2018 r. 

7) W dniu 22 maja br. dokonano odbioru częściowego zadania pn. „Rozbudowa 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki – etap II”. Wartość wykonanych i 

odebranych prac to kwota 322.968,84 zł brutto. Od początku budowy tj. od dnia 24 

listopada 2017 r. wykonane zostały prace na kwotę 466.140,84 zł brutto, co stanowi 14,18 

% w stosunku do kwoty umowy 3.285.698,16 zł brutto. Zgodnie z umową wykonawca 

musi zrealizować to zadanie do 30 listopada 2018 r. 

8) 11 maja br.  do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu 

złożony został protest dot. oceny wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Budowa 

kanalizacji we wsiach Racendów, Wysogotówek gm. Kotlin etap II oraz rozbudowa 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki etap II”. W proteście wskazane zostało 

kryterium wyboru projektów, z którym się nie zgadzamy. Gmina wnosi o przyznanie 3 

punktów w kryterium nr 8 (wpływ projektu na zasady horyzontalne – zrównoważony 

rozwój). Komisja oceniająca projekt przyznała nam 1 pkt na 3 pkt możliwe do uzyskania, w 

ramach tego kryterium. W naszej ocenie zapisy wniosku o dofinansowanie bezapelacyjnie 

potwierdzają pozytywny wpływ projektu na przedmiotowy aspekt. W przypadku 
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pozytywnego rozpatrzenia protestu Gmina otrzymałaby dodatkowe 2 punkty, co dałoby 

nam razem 30 punktów, a tym samym wyższą pozycję na liście projektów. 

9) wniosek złożony do Lidera Zielonej Wielkopolski w Środzie Wlkp. na budowę boiska 

sportowego przy szkole w Sławoszewie został wybrana do dofinansowania. Ustalona kwota 

wsparcia to 248.525,28 zł brutto. 

 10. Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Poznaniu pozytywnie zatwierdziło 

wniosek złożony przez Gminę Kotlin w sprawie taryf zbiorowego zapatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na okres 3 lat. Informacja o powyższym została 

zamieszczona na stronie internetowej Gminy Kotlin. 

 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy oraz sprawozdania 

finansowego za 2017 rok. 

    Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie  finansowe oraz 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok szczegółowo  omówiono na 

wspólnym posiedzeniu  stałych komisji Rady w dniu 28 maja 2018 r. 

Wiceprzewodniczący Rady pytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Zapoznanie się  z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu o sprawozdaniu  z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

              Skarbnik Gminy odczytała uchwałę nr SO 0954/31/3/Ka/2018 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 19 kwietnia 2018r. w sprawie wyrażenia 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kotlin za 2017rok wraz  z informacją o 

stanie mienia i objaśnieniami. 

Skład Orzekający RIO wyraził opinię pozytywną z uwagami o przedłożonym przez Wójta  

Gminy sprawozdaniu z wykonania  budżetu za 2017 rok wraz z informacją  o stanie mienia. 

Uchwała Składu Orzekającego RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy za 2017 r. 

      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Staszak poinformował, że na 

posiedzeniu w dniu 9 maja br. komisja zapoznała się z: uchwałą budżetową oraz uchwałami 

i zarządzeniami zmieniającymi budżet w ciągu roku budżetowego, sprawozdaniami 

rocznymi z wykonania budżetu, informacją o stanie mienia komunalnego, opinią RIO  w 

Poznaniu ws. wykonania budżetu za rok 2017.   

Po dokonaniu analizy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy, Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie dochodów i wydatków budżetowych za 2017r. i 

wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin. 

Uchwała nr 4/2018 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kotlin z dnia 9 maja 2018 r. ws. 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Zapoznanie się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu w sprawie opinii o  wniosku Komisji Rewizyjnej. 

         Skarbnik Irena Antczak odczytała uchwałę nr SO-0955/16/3/Ka/2018 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 16 maja 2018r. w 

sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Kotlin o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Kotlin za 2017 rok. 

Skład Orzekający RIO  wyraził opinię, iż wniosek Komisji Rewizyjnej  w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium  za 2017 rok został uzasadniony. 

Uchwała Składu Orzekającego RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Zapoznanie się z opiniami stałych komisji Rady Gminy w odniesieniu do wykonania 
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budżetu Gminy za 2017 rok. 

               Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski poinformował, że po zapoznaniu się w dniu 28 maja 2018r.  ze sprawozdaniem           

z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok, przeprowadzeniu jego analizy i dyskusji na temat 

sprawozdania Komisja nie wniosła uwag do wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Lucjan Antczak poinformował, że 

po zapoznaniu się w dniu 28 maja 2018 r. ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 

2017 rok, przeprowadzeniem jego analizy  i dyskusji na temat sprawozdania, Komisja nie 

wniosła  uwag do wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

Opinie Komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

11. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

            Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że na  wspólnym posiedzeniu stałych 

komisji Rady w dniu 28 maja 2018r. zapoznano się szczegółowo z informacją o ilości i 

wartości  mienia komunalnego. 

Do informacji nie zgłoszono uwag. 

Informacja o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Dyskusja nad sprawozdaniem z  wykonania budżetu Gminy, sprawozdaniem 

finansowym oraz informacją o stanie mienia komunalnego Gminy. 

  Wójt Mirosław Paterczyk podsumował podejmowane działania inwestycyjne i 

finansowe. Mówił między innymi, że wiele zrobiono w zakresie infrastruktury drogowej i 

bezpieczeństwa publicznego. Powiedział, że  przełom jaki się dokonał w straży w zakresie 

wyposażenia jest niepodważalny. Kolejny rok, jak i cała kadencja związana jest z 

intensywnymi pracami w dziedzinie gospodarki wodnej i ściekowej. To inwestycje, które 

będą służyć mieszkańcom przez kilkadziesiąt lat.  

Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak powiedział, że ulica Dworcowa została 

dobrze zrobiona, bardzo się zmieniła i jest dobrym wizerunkiem Kotlina.  

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka powiedział, że często się spieramy przy 

tworzeniu budżetu. Radni, wójt, czy mieszkańcy  często mają   różne spojrzenia na 

planowe inwestycje. Przykładem jest ul. Dworcowa. Było wiele dyskusji, odmiennych 

zdań i petycje dot. zmiany ruchu. A teraz nikt nie wyobraża sobie, aby ta droga była 

dwukierunkowa. Stwierdził, że radni powinni potrzeć na inwestycje wizjonersko. Ponadto 

mówił, że dwóch inwestycji, których nie udało się zrobić, to ulica Kołłątaja i Teodorowska.  

Powiedział, że palącym problemem przyszłej kadencji jest remont budynku Urzędu 

Gminy, bo to jest wstyd. Gmina pięknieje i rozwija się, a budynek jest okropny. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2017. 

 

       Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2017.  

Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Uchwała nr XLV/240/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. 

       Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. Po 

przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”. 
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Uchwała nr XLV/241/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

       Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka w imieniu wszystkich radnych złożył 

wójtowi Mirosławowi Paterczykowi gratulacje z tytułu uzyskania absolutorium, życząc 

wytrwałości w pracy na rzecz gminy i mieszkańców. 

     Następnie skarbnik gminy Irena Antczak wręczyła bukiet kwiatów i złożyła gratulacje 

wójtowi. Życzyła na przyszłość dużo satysfakcji, mało problemów i dużo wytrwałości.  

     Wójt skierował słowa podziękowania do radnych i sołtysów. Dziękował za współpracę i 

wspólne rozwiązywanie problemów. Wójt podziękował również pracownikom Urzędu i 

podległych jednostek. Mówił, że to pracownicy tworzą wizerunek  i wykonują ciężką pracę. 

   Następnie wójt wręczając skarbniczce Irenie Antczak kwiaty, podziękował za ciężką pracę i 

za bardzo odpowiedzialne  dbanie o finanse gminy. Ponadto serdecznie podziękował za pracę 

wszystkim pracownikom księgowości.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy. 

 

15. Przyjęcie informacji z zakresu umarzania, odraczania terminu płatności oraz 

rozkładania  na raty należności pieniężnych za 2017 rok, do których nie stosuje się 

ustawy – Ordynacja podatkowa. 

           Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że temat ten wójt  szczegółowo  omówił na 

posiedzeniu wspólnym komisji Rady w dniu wczorajszym. 

Pytań i uwag do informacji nie było. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

          Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 

i przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak poinformowali, że 

komisje pozytywnie zaopiniowały wszystkie projekt uchwały, będące w porządku obrad 

dzisiejszej sesji.  

 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2018 rok. 

    Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Uchwała nr XLV/242/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

    Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 12 

głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym”.  

Uchwała nr XLV/243/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie podziału powiatu jarocińskiego na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach 

wyborczych. 

    Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 
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jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Uchwała nr XLV/244/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 534/2 (obręb Kotlin),  

położonej w miejscowości Kotlin”. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Uchwała nr XLV/245/2018 stanowi załącznik do protokołu. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

    Radny Lucjan Antczak  zaapelował do wszystkich sołtysów i osób organizujących 

imprezy na terenie naszej gminy, aby konsultowali planowane wydarzenia z dyrektorem 

Domu Kultury. 

     Radna Marta Hudak złożyła wniosek o przebudowanie chodnika przy drodze 

powiatowej w Racendowie na odcinku od nr 13 - 18, który powoduje, przy gwałtownym 

deszczu, zalewanie pobliskich domów. Po ostatniej ulewie wodę  wypompowywały 3 

jednostki straży.  

     Radny Tomasz Graczyk wnioskował o: 

− utwardzenie pobocza i udrożnienie rowu przy drodze powiatowej w Kotlinie, ul. 

Powstańców Wlkp. 23, za torami, koło firmy usługowej  Waszkowiaków; 

−  przebudowanie chodnika przy ul. Dworcowej w Kotlinie. 

     Radna Marta Hudak złożyła wniosek o uzupełnienie pobocza drogi powiatowej 

Racendów – Kotlin na łuku drogi przed skrzyżowaniem na Sławoszew (Nową Wieś). 

Ponadto radna zgłosiła, że przystanek na „Folwarku” w Racendowie nadal nie jest 

zrobiony. 

    Radny Grzegorz Warmuz wnioskował o wykopanie rowu przy drodze powiatowej w 

Wilczy przy posesji 12, ponieważ woda z drogi zalewa piwnice  tej posesji. 

     Radny Marian Niewiada zgłosił zalewanie posesji przy drodze powiatowej w Woli 

Książęcej, na odcinku od przepompowni  w stronę starego szpitala. Radny wnioskował o 

rozwiązanie tego problemu.  

     Sołtyska Twardowa Barbara Padrok zgłosiła problem z zarośniętą  działką naprzeciwko 

sklepu w Twardowie. 

     Wójt odpowiedział, że właścicielem  działki jest osoba prywatna, od której nie posiada 

zezwolenia na wejście i koszenie. 

      Radna Dominika Kwiecińska poruszyła sprawę boiska w Twardowie. Pytała na jakim 

etapie są  prace dot. prawnego uregulowania własności. Chciałaby, aby boisko miało 

regulamin i można by z niego bezpiecznie korzystać. 

     Wójt odpowiedział radnej Dominice Kwiecińskiej, że obecnie grunt  jest oddany dwóm 

osobom w użytkowanie. Mówił, że wstrzymał się z regulacją, ponieważ na gminie jest 

sporo boisk i placów zabaw, które trzeba utrzymać. A obecnie boryka się z brakiem czasu i 
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pracowników. Ponadto dodał, że w Twardowie jest jeszcze boisko do siatkówki i 

koszykówki. 

    Radna Dominika Kwiecińska prosiła o przygotowanie informacji, w formie kurend,  dla 

mieszkańców  w sprawie zakładanego światłowodu. 

 

     Radny  Zbigniew Orpel wnioskował o wyczyszczenie rowu przy cmentarzu w Magnu-

szewicach. 

           Radny Marian Niewiada prosił o uwałowanie boiska w Woli Książęcej. 

Radna Beata Skowrońska wnioskowała o: 

− naprawienie płotu na placu zabaw (urwane jedno przęsło od strony sceny), 

− ustawienie 2 koszy na placu w „Centrum”, 

− obcięcie żywopłotu na placu w „Centrum”, 

− wykoszenie rowów przy drodze gminnej na  końcu „Nowej Wsi”, 

− dokończenie udrożniania rowów przy drodze gminnej na  „Nowej Wsi”, 

Ponadto radna zaapelowała do sołtysów i radnych o  wskazanie grobów powstańców. Tłu-

maczyła, że tegoroczny rajd rowerowy odbędzie się „śladami walczących o wolność” i 

wskazanie tych grobów ułatwi uczestnikom rajdu w składaniu zniczy. 
 

     Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o naprawienie przepustów na drodze powia-

towej w Woli Książęcej za posesją nr 69 i w Słupi między posesją 8 – 8a. Po ostatnich ule-

wach na tych drogach powstały wyrwy i wymaga to natychmiastowej interwencji – tłuma-

czył radny.  

     Lucjan Antczak łożył wniosek o  sprawdzenie słupa przy posesji nr 13 w Kurcewie. 

     Radna Marta Hudak złożyła wniosek o naprawienie oświetlenia ulicznego przy posesji 

nr 25 w Racendowie. 

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka poruszył sprawę planowanej budowy 

obwodnicy Kotlina. Mówił, że są trzy warianty przebiegu  tej obwodnicy. Wszystkie 

planowane są przez Kotlin i będą dotyczyły naszych mieszkańców, a w szczególności 

mieszkańców ul. Teodorowskiej.  W powiecie prowadzone są dyskusje, a zapomina się o 

osobach najbardziej zainteresowanych. Zaapelował, aby w tej sprawie wypowiedzieć się i 

dyskutować. Ponadto wiceprzewodniczący Rady zaproponował, żeby z ramienia Rady 

wystosować pismo do Powiatu Pleszewskiego o wyremontowanie drogi Kurcew – 

Korzkwy. Mówił, aby zrobić zdjęcia i powiedzieć, że to jest najgorszy odcinek w 

województwie wielkopolskim.  

     Wójt odpowiedział, że jest to droga powiatowa należąca do Powiatu Pleszewskiego, a  

położona na terenie gminy Czermin i tyle co wie, nie jest to droga priorytetowa. 

     Radny Tomasz Graczyk wnioskował o zamontowanie atrapy kamery na placu zabaw 

przy ul. Norwida w Kotlinie. 

     Radny Hieronim Adamski przeczytał wniosek Koła Gospodyń Wiejskich w Kotlinie w 

sprawie załatwienia lokum na działalność koła. Członkinie koła chciałyby użytkować 

lokum na wyłączność, ponieważ często spotykają się w celu wykonywania prac 
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kulinarnych, organizacji spotkań, jubileuszy, imienin i innych uroczystości dla członków 

koła. 

      Wójt odpowiedział, że kuchnia w  Domu Kultury w Kotlinie nie jest przystosowana do 

takiego gotowania, jak np.  sale w  Twardowie czy Sławoszewie. Dom Kultury był 

budowany z myślą o działalności kulturalnej, a nie pod wynajem na organizowanie imprez 

komercyjnych. KGW w Kotlinie ma gdzie wykonywać swoją działalność, bo ma na ten cel 

wyznaczone lokum w Domu Kultury. 

21. Wolne głosy i wnioski. 
 

     Radna Beata Skowrońska zapytała – o której mamy dzisiaj ten obiad, bo po 8 lata 

wypadałoby postawić. 

     Wójta odpowiedział, że po zakończeniu sesji jest wyjazd na hydrofornie w Wyszkach. 

A, kto z państwa dostał zaproszenie od starosty na otwarcie drogi w Magnuszewicach, to 

może na obiad się załapać.   

 

22. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

     Wójt Mirosław Paterczyk poinformował, że: 

1. Wyrównanie drogi gminnej w Wysogotówku koło p. Polinowskiego w kierunku 

Ślewicza zostało wykonane. 

2. Wniosek o zainstalowanie drogowej sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulicy 

Dworcowej i Rymarkiewicza z drogą krajową 11 został wysłany do Generalnej  Dyrekcji 

Dróg Krajowy w Poznaniu  w dniu 8 maja br. Do chwili obecnej nie otrzymał jeszcze 

odpowiedzi. 

3. Wniosek o wykonanie przeglądu drogi krajowej nr 11 w Wyszkach wysłano  8 maja do 

GDDKiA. Odpowiedzi jeszcze nie otrzymał. 

4. Wniosek o założenie lamp oświetlenia ulicznego przy drodze krajowej nr 11 w 

Wyszkach na odcinku od nr 1 do 6 nie może być zrealizowane, ponieważ  inwestycja nie 

została zaplanowana w tegorocznym budżecie Gminy, a na niezaplanowane inwestycje 

Gmina nie posiada środków finansowych. Wniosek można złożyć do przyszłorocznego 

projektu budżetu. 

5. Reklamacja awarii oświetlenia ulicznego przy posesji nr  69 w Woli Książęcej została 

złożona w dniu 8 maja br. 

 W dniu 17 maja br. otrzymał odpowiedź  z Referatu Dróg Powiatowych w Jarocinie  na 

wnioski zgłoszone na  marcowej sesji, o następującej treści: 

− wystający pień po drzewie na łuku drogi Kotlin – Sucha przed skrzyżowaniem do 

Kurcew został obcięty, 

− w tegorocznym budżecie nie posiadamy środków finansowych na montaż barier          

w Sławoszewie, 

− naprawę chodnika w Sławoszewie wraz z naprawą barierek zlecono do realizacji        

w ramach bieżącego utrzymania dróg, 

− montaż znaku „stop” na drodze Twardów – Kurcew został przekazany do ponownej 

analizy przez Powiatową Komisję ds. Zarządzania Ruchem na Drogach 

Powiatowych i Gminnych w Powiecie Jarocińskim. 

 

23. Zamknięcie obrad.   

     Wiceprzewodniczący Rady z okazji Dnia Samorządowca złożył wszystkim radnym 

życzenia, a następnie dziękując wszystkim za udział, zamknął XLV sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady 

   /-/ Krzysztof Szyszka 

Protokółowała: Wanda Margiela 
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